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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
In uw vergadering van 24 november jl. heeft u het Uitvoeringsprogramma Bodemsanering 2010-2013 
vastgesteld. In de bijlage van dat programma staat een opsomming (werkvoorraad) van de ruim 800 locaties 
in onze gemeente, waar een bodemverontreiniging is aangetoond, of een ernstige bodemverontreiniging 
wordt vermoed. 
Op 10 december ontving de fractie van GroenLinks de bijgevoegde brief van de heren Kuypers en Rooijens, 
met daarin een gedetailleerde beschrijving van stortingen van bedrijfs- en stedelijk afval die met name in de 
jaren 60 en 70 hebben plaatsgevonden, veelal illegaal  en soms ernstig verontreinigd. Het aan u bekend 
maken van deze brief en de daarin gedane meldingen, is het eerste doel van deze schriftelijke vragen. 
De heer Rooijens was in die periode als ambtenaar van de gemeente Helmond nauw betrokken bij dit 
onderwerp. Mede daarom nemen we deze meldingen bijzonder serieus. 
Op zichzelf zijn deze meldingen al schokkend en zeer zorgwekkend te noemen. Die zorg nam verder toe, 
toen we constateerden dat de meeste gemelde locaties niet in de werkvoorraad van ruim 800 locaties 
voorkomt, zeker niet in de te verwachten omvang. Wetende dat het hier nog niet gesaneerde locaties betreft, 
is het voor ons onduidelijk in hoeverre deze oude stortlocaties bij u in beeld zijn. De verontreinigde aard van 
een deel van de gemelde stortingen is bovendien reden om u op te roepen tot het uitvoeren van een 
uitgebreid bodemonderzoek. Tevens verzoeken wij u er alles aan te doen om een zo compleet mogelijk 
beeld te krijgen van mogelijke gevaren voor de volksgezondheid, zowel op basis van huidige als mogelijk 
toekomstige bestemmingen. Wij hopen dat u hierbij bereid bent om in gesprek te treden met de heer 
Rooijens en eventuele andere mensen die kennis hebben van in deze periode uitgevoerde stortingen.  
Concreet vragen wij u op dit moment: 
1. Is de gemeente bekend met de in de notitie genoemde locaties als zijnde voormalige stortlocaties van 

bedrijfs- en stedelijk afval? 
2. Is de gemeente bekend met de gemelde stortingen van ernstig verontreinigd bedrijfsafval? 
3. Op welke wijze is, bijvoorbeeld bij het opstellen van de Bodemkwaliteitskaart in 2007, de omvang en 

ernst van de verontreinigingen op de genoemde locaties door de gemeente in kaart gebracht? Wat is 
daarbij aangetroffen? 

4. Bent u bereid om naar aanleiding van deze meldingen uitgebreid bodemonderzoek te (laten) verrichten? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn kunnen wij de uitkomst daarvan verwachten? 

5. Is er naar uw inschatting op dit moment reden tot zorg over eventuele gezondheidsrisico’s vanwege het 
huidige gebruik van de betreffende locaties? Zo ja, welke actie onderneemt u op korte termijn om de 
risico’s te verkleinen? 

6. Is er op basis van te verwachten bestemmings- en/of gebruikswijziging van de betreffende locaties extra 
aandacht vereist? Denk hierbij bijvoorbeeld aan de geplande uitbreiding van Stiphout in zuidwestelijke 
richting. 

7. Bent u bereid om met de heer Rooijens en/of de heer Kuypers in gesprek te treden om een zo goed 
mogelijk beeld te krijgen van de meldingen en hun eventuele kennis over andere locaties en/of 
verontreinigde stortingen? 

8. Bent u bereid om een oproep te doen aan eventuele andere mensen die kennis hebben van in deze 
periode uitgevoerde stortingen? 
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Wij hopen dat u, mede gezien de mogelijke zorg die deze meldingen bij sommige inwoners van Helmond 
kan veroorzaken, snel en adequaat op deze meldingen en vragen zult reageren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rudi van der Made (GroenLinks) 
Hans Verbakel (SP) 
Harrie van Dijk (SDH-OH) 
Theo van Mullekom (Helmond Aktief) 
Michael Rieter (Helder Helmond) 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
1. Ja, al deze locaties zijn bekend. 
2. Ja, al deze stortingen zijn bekend. 
3. Deze locaties worden/zijn aangepakt op de wijze zoals beschreven in het gemeentelijke 

Uitvoeringsprogramma bodemsanering. Tot nu toe is daarbij op voormalige stortlocaties overigens 
weinig bodemverontreiniging ontdekt die aanleiding geeft tot het wegnemen van risico’s voor de 
volksgezondheid of het milieu. 

4. Voor zover onderzoek nog niet heeft plaatsgevonden, zijn deze ingepland via het 
Uitvoeringsprogramma Bodemsanering. Afhankelijk van de verwachtte risico’s zal het onderzoek de 
komende jaren (gefaseerd) plaatsvinden. 

5. Neen. 
6. Bij wijziging van de bestemming van een locatie wordt altijd rekening gehouden met de mogelijkheid 

van bodemvervuiling. Bij gebruikswijzigingen ook, mits daar een wettelijke procedure aan ten 
grondslag ligt, bijvoorbeeld vanwege het aanvragen van een bouwvergunning. 

7. Neen, hiervoor zien wij geen nieuwe aanleiding. Op 22 januari 2008 heeft de heer Rooijens de bij 
hem bekende gegevens namelijk al eens besproken met ambtenaren van ons team Milieu. De nu 
aangeleverde informatie wijkt hiervan niet af. 

8. Uiteraard zal informatie die op initiatief van derden bij ons wordt aangebracht dankbaar in ontvangst 
genomen worden en betrokken worden bij de bodemsaneringsoperatie. Maar gezien de reeds 
uitgevoerde uitgebreide inventarisatie van potentieel verontreinigde locaties, zien wij geen noodzaak 
c.q. aanleiding om actief verder te zoeken naar nog niet bekende stortlocaties. In het project 
Landsdekkend beeld is dit al uitgebreid gebeurd.  

 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon 


